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§ 9 

Kompletterande svar om förskolornas arbetssätt att  
skapa rum i rummet  
Svar på skrivelse från (S), (MP) och (V)  

Beslut 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

redovisning som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

I en skrivelse önskar Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet att en jämförelse görs mellan förskolor som arbetar 

traditionellt respektive med stora hemvister utifrån faktorer som 

personalomsättning, sjukfrånvaro, vikarietäckning och barn i kön. 

 

Vid en studie med jämförande fakta redovisar förvaltningen att man 

inte kan dra några slutsatser utifrån om förskolan organiserat arbetet i 

stora arbetslag eller inte. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 27 november 2013. 

Dnr 82-2013-1.2.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Eva Fagerhem m.fl. (S), Jessica Jormtun m.fl. (MP) och Carita 

Stenbacka Tenezakis (V) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Vi tackar för den kompletterande redovisningen kring förskolornas 

arbetssätt ’rum i rummet’. 

I förvaltningens svar står följande på sidan 2. 

’Det är något vanligare att nybyggda förskolor arbetar i storarbetslag, 

vilket kan ha att göra med lokalernas utformning.’ 

Vi tycker att det är märkligt att det redan på ritningsstadiet av en ny 

förskola blir bestämt vilket arbetssätt som ska gälla där. Nybyggda 

förskolor bör vi rimligen kunna påverka utformningen av, så att vi kan 

tillämpa en mångfald av olika arbetssätt i dem. 

Utöver det som förvaltningen tar upp i svaret på skrivelsen bad vi 

uttryckligen om en redovisning av vikarietäckningen.  

Forts. nästa sida  
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Forts. § 9 

Vikarietäckningen visar i hur hög grad vikarier har ersatt frånvarande 

pedagoger. Vikariekostnad är något helt annat.      

Vikarietäckningsgraden behöver inte variera alls över förskolorna, 

oavsett storlek och sjukfrånvaro. Däremot varierar vikariekostnaderna 

utan tvekan över förskolorna, och därför säger det senare inte så 

mycket.” 

_______________________ 


